

Agenda Architectuurraad

Datum 25 januari 2024
Tijd 13:30 – 16:30 uur
Locatie Online, zie Teams-uitnodiging

- 13:30-13:40 1. **Vaststellen agenda en [verslag van de vorige keer](#); mededelingen**
- De vergadering wordt opgenomen ten behoeve van de verslaglegging
 - Alle stukken van deze vergadering vindt u op [de gebruikelijke webpagina](#) op www.edustandaard.nl.

- 13:40-14:10 2. **ROSA-scan: Security baseline SURF**
Sprekers: Abdul Altawekji (SURF, Productmanager SURFaudit, SURFcertificaten en SURFdomeinen), Joeri van Es en Remco de Boer (Bureau Edustandaard)
Doel: advies op basis van ROSA-scan
Document: meegestuurd

Toelichting: Zie de Edustandaard-website als startpunt voor meer info over de SURF security

Baseline: https://www.edustandaard.nl/standaard_afspraken/surf-security-baseline/surf-security-baseline-v1-0/

- 14:10-14:40 3. **Werkgroep Edukoppeling: Uitgangspunten uitwerken architectuur gegevensuitwisselingen**
Sprekers: Brian Dommisse (voorzitter werkgroep Edukoppeling)
Doel: accordering van de uitgangspunten en aanpak
Document: memo voor de besluitvorming is meegestuurd

Toelichting: de werkgroep Edukoppeling is druk bezig met het uitwerken van het ontwerpgebied Interoperabiliteit en het IV-domein gegevensinteractie. Ze werkt hierbij nauw samen met het Groiefondstraject Edu-V, dat in haar architectuurkader het gebruik van afspraken van deze werkgroep als randvoorwaardelijk heeft opgenomen ('comply or explain'). Sinds kort is zijn ook experts van OOAPI betrokken bij de werkgroep Edukoppeling: bij het gebruik van OOAPI (ho) en als onderdeel van OKE vinden tenslotte ook gegevensinteracties plaats waarvoor op dit moment nog geen uitgewerkte afspraken zijn gemaakt. Het is de wens om te komen tot een sectoroverstijgende interoperabiliteit van po tot en met ho op de laag van de gegevensinteracties. In de memo worden de uitgangspunten hierin benoemd, de Architectuurraad wordt gevraagd deze en de voorgestelde aanpak te onderschrijven; en eventuele knelpunten en bezwaren te benoemen.

- 14:40-14:45 4. **Input gevraagd tav. Europese standaardisatie (verzoek OCW)**
Sprekers: Bram Gaakeer (OCW)
Doel: Input en advies Architectuurraad gevraagd
Document: voorstel OCW samen met DUO, SURF meegestuurd

Toelichting: OCW moet in Europa aangeven wat haar prioriteiten op gebied van standaardisatie zijn. De voorstellen worden ingebracht als fiches. Bijgesloten wordt een concept fiche. Bij het opstellen van dit fiche hebben SURF en DUO input geleverd. Gevraagd wordt of de Architectuurraad nog aanscherpingen wil aanbrengen. Uiterlijk vrijdag 26-1 moet een reactie worden gegeven.

14:45-14:55

Pauze

14:55-15:15

5. Bijpraten samenwerkingsafspraken Edu-V en Edustandaard

Spreker: Bureau Edustandaard

Doel: Informeren, aangegeven mogelijke consequenties voor (rol) Architectuurraad

Toelichting: Edu-V en Edustandaard werken al geruime tijd intensief en constructief samen op diverse vlakken, waaronder de werkgroepen Edukoppeling en Toegang, Edustandaard is betrokken bij de Architectenraad van Edu-V en ook in de werkgroepen van Edu-V brengt Edustandaard kennis en expertise in (oa. ook de AMIGO-aanpak). Op beider verzoek is er een concept-samenwerkingsovereenkomst opgesteld om deze samenwerking een formele basis te geven, waarbij de Notitie 'Governance op architectuur en standaarden, een spade dieper' van de Informatiekamer (feb 2023) <https://www.edustandaard.nl/app/uploads/2022/12/6b-Governance-op-architectuur-en-standaarden-versie-4.2.pdf> richtinggevend is. Aangezien in deze concept-overeenkomst de Architectuurraad een aangescherpte taakstelling krijgt, licht Bureau Edustandaard deze toe.

15:15-15:40

6. Update ROSA en ontwikkelingen ROSA Begrippenkader

Spreker: Brian Dommissie (ROSA beheerteam)

Doel: Informeren, en bekrachtigen voorgestelde aanpassingen en aanpak

Documenten: 1) update ROSA backlog; 2) Ontwikkelingen mbt. ROSA Begrippenkader

Toelichting: Zie de genoemde bijgevoegde notities:

- Update backlog ROSA
- Bijpraten over ontwikkelingen rondom ROSA Begrippenkader (aanpassing beheeromgeving, NL standaard voor beheer begrippen, relatie met andere begrippenkaders zoals NORA Begrippenkader, DUO woordenboeken etc.).

15:40-16:00

7. Werkgroep Toegang: aanpassing van het ontwerpgebied IAA naar ontwerpgebied

Digitale identiteiten; Bottom-up aanpak vanuit IV-domein Inrichten IAM

Spreker: Bram Gaakeer (voorzitter werkgroep Toegang), Remco de Boer

Doel: Informeren, en bekrachtigen voorgestelde aanpassingen en aanpak

Documenten: nvt.

Toelichting: Uitgevoerde aanpassingen aan het ontwerpgebied:

- De aanpassing van het ontwerpgebied IAA naar ontwerpgebied Digitale identiteiten (waarom dat wordt gedaan, advies QA-team is positief hierover)
- Bottom-up aanpak door vanuit IV-domein Inrichten IAM de functies beschrijven en daar in de ontwerpgebieden de kaders en principes voor op te stellen ipv alleen topdown werken vanuit architectuurkaders naar IV-domeinen en toepassingspatronen (waarom we dit doen, wat het voor voordelen oplevert).

De AR wordt gevraagd om in te stemmen met de aanpassing van het ontwerpgebied.

16:00-16:05

8. W.v.t.t.k.

- Afspraken in de pijplijn mbt. aanmelding bij Edustandaard:
 - i. Metamodel Edubadges

Architectuurraad 2024 (donderdagmiddag 13:30 - 16:30 uur)

25 januari 2024

18 april 2024
27 juni 2024
10 oktober 2024